
   خبر اول

چشم اصلاح طلبان 
چگونه به مقاومت روشن شد؟

 اوايل بهار سال 1397 زمزمه هايي در شهر پيچيد كه ترامپ رئيس جمهور 
امريكا قرار است از برجام خارج شود و ديگر حاضر نيست پاي توافق را امضا 
كند، اين شايعه روز به روز جدي تر و نشانه هاي آن به مرور هويدا مي شد. 
در آن وضعيت يكي از مش��اوران ارشد مركز مطالعات استراتژيك رياست 
جمهوري نوشت كه وقت معامله است! در اين يادداشت آمده بود كه مي شود 
با دست كشيدن بر سياست هاي منطقه اي آنها را تبديل به ارزش هاي قابل 
معامله كرد. از نگاه دولت وقت، محور مقاومت كالايي در دست ايران باقيمتي 

مشخص بود كه براي حفظ برجام بايد آن را روي ميز مذاكره قرارداد. 
آن روزها ترامپ از كانال هاي مختلف براي تهران پيغام مي فرستاد كه حاضر 
به گفت وگو بر سر بندهاي برجام است و اگر دولت روحاني از خود تمايل 
نشان دهد با اولين پرواز به ايران خواهد آمد. در آن پيام ها شرط اين ماجراي 
عجيب و تاريخي تسليم كردن محور مقاومت و خلع سلاح آن در منطقه بود! 
اين اتفاق براي دولت وقت مي توانست برگ برنده اي در انتخابات پيش رو 
هم باشد.  بعد از افشاي اين پيام هاي خاص از كاخ سفيد يكي از روزنامه هاي 
بسيار راديكال اصلاح طلب نوشت كه در منطقه پرآشوب خاورميانه، پس از 
فروكش كردن نسبي درگيري هاي مسلحانه و تا قبل از روشن شدن آتشي 
تازه، بايد آنچه را در كف است نقد كرد. اين روزنامه كنايه وار ادامه داده بود كه 
گاهي يك رزمنده بايد اسلحه را روي دوش انداخته، فشنگ هايش را روي 

ميز گذاشته و مذاكره كند. 
طرح فروش مقاومت از سوي يك جريان مشكوك سياسي با حمايت تمام  قد 
دولت وقت روزبه روز داغ تر مي شد. كار به جايي رسيد كه يك فايل صوتي 
از سوي بهزاد نبوي كه آن روزها هنوز از جبهه اصلاحات اخراج نشده بود 
دست به دست مي شد كه در آن با طعنه اي خاص به شيوه محفل هاي امنيتي 
درگروه منحله سازمان مجاهدين گفته بود كه ازآنجا )جبهه مقاومت( بيرون 
بيا! چريك اصلاحات گفته بود كه ترامپ اهل  معامله است، چك شام و عراق 
را بايد نزد كدخداي ديگري نقد كرد.  اين پيوست رسانه اي از سوي جناح 
چپ خيلي سريع جنبه عملياتي نيز پيدا كرده و برخي آشوب هاي خاص با 
دست آلوده جوكرها در لبنان و عراق و نيز حمايت سفارت امريكا در آن دو 
كشور بالا گرفت، هدف از اين فشار خياباني مصنوعي آن بود كه اين گونه 
وانمود شود كه تسليم، خلع سلاح و درنهايت انحلال مقاومت تنها گزينه 
روي ميز است. البته اين فتنه كور خيلي زود از سوی مردم منطقه افشا شد. 
محمد بكر تحليل گر مسائل استراتژيست در روزنامه الراي اليوم نوشت كه 

اعتماد به امريكا خودكشي است و مقاومت فروشي نيست. 
نزديك به پنج سال پس از آن ماجراهاي مرموز، پس از راه افتادن طوفان 
الاقصي در مناطق اش��غالي و افتادن بادهاي موافق زي��ر پرچم مقاومت 
فلسطيني، برخي از اصلاح طلبان سنتي، نهادي و حتي بخش هايي از جناح 
راديكال آن به روشني و گاهي دوپهلو از جنايت صهيونيست ها در غزه اعلام 
برائت كرده و حتي برخي پيشنهاد رفتن به جبهه مركزي مقاومت را طرح 
كرده اند، گويي آن هايي كه روزگاري طرح بيرون آمدن از منطقه را پيش 
پاي دولت تدبير گذاشته تا رضايت جنايتكارترين رئيس جمهور تاريخ امريكا 
را بخرند اين روزها اشاراتي خاص به مقاومت دارند كه ازآنجا )غزه( بيرون 
نرفته و تا لحظه آخر در برابر دشمن مقاومت كند؛ آن اصرار شديد به بيرون 

رفتن مقاومت و اين ماندن اشاراتي خاص در خود دارد. 
واقعيت آن اس��ت كه پس از س��فر رئيس جمهور امريكا به تل آويو جامعه 
اطلاعاتي غرب به اين نتيجه رسيد كه صفر كردن مقاومت در غزه امكان پذير 
نبوده و نه صهيونيست ها توان دارند و نه امريكايي ها در وضعيتي هستند كه 
بتوانند بار آن را به دوش بكشند، زيرا در اين قمار بزرگ هم بايدن انتخابات 
را مي بازد و هم سرعت فروپاشي رژيم صهيونيستي تصاعدي خواهد شد. 
راه انداختن دور جديدي از درگيري ها در منطقه ازجمله تبادل آتش ميان 
مزدوران بارزاني به عنوان پروكسي هاي اسرائيل با ارتش عراق و نيز فعال 
شدن دوباره داعش در سوريه به عنوان پروكسي امريكا خبر از تغيير جهت 
محس��وس درصحنه باهدف باز كردن جبهه هاي جدي��د مي دهد تا زهر 

شكست در غزه را براي دشمن كم تر كند. 
پيروزي درخشان مقاومت مردمي و اسلامي در فلسطين تجربه هاي مهمي 
براي مفسران سياسي دارد، از جمله آنكه نه جناح چپ پس از اين اتفاقات و 
دور جديدي از رفتارهاي ديوانه وار از سوي صهيونيست ها تغيير كرده و نه 
مقاومت با علامت هاي سياسي و رسانه اي از بيرون تغيير موقعيت مي دهد، 
آنچه باعث تغيير رفتاري برخي جناح هاي سياس��ي در داخل شده است 
درك اين سه موضوع است كه حذف مقاومت شدني نيست، صهيونيست ها 
شكست قطعي خورده و روي اسب بازنده بايدن نمي توان شرط بندي كرد 
مدتي قبل حسام الدين آشنا در يك جمله كوتاه نوشته بود كه دو روز دنيا 
ارزش سازش ندارد، آنچه را كه امروز جناح اصلاح طلب در يك آينه روشن 

مي بيند، حلقه اطلاعاتي هاي دست چپ آن را در خشت خام ديده بودند!

آيا خبرنگاري در ايران جرم است؟
  تابس��تان س��ال 78 در اوج دوره اصلاحات در كنار سواحل قبرس و در 
حاشيه اجلاس »اسلام سياسي و غرب« ماشاءالله شمس الواعظين كه آن 
روزها خودش را پدر روزنامه نگاري زنجيره اي در داخل مي دانست در گپ 
و گفتي با يك روزنامه نگار ديگر گفته بود كه مي خواهد روزنامه هاي ايراني 

را تبديل به لوموند كند! 
در آن زمان، كنفرانس قبرس با كارگرداني حسين عليخاني برگزار شده 
كه بسياري از چهره هاي رسانه اي سرشناس در مجله ها و روزنامه هاي 
اصلاح طلب چون حلقه هاي كيان و س��لام در آن حضور داش��تند. اين 
كنفرانس از سوي بنياد مجهول الهويه »گفت وگوي جهاني« در نيكوزياي 
قبرس برگزار شد و در آن براي اولين بار روزنامه نگاران ايراني به صورت 
رسمي و علني با برخي عناصر مهم اطلاعاتي، سياسي در دولت امريكا 

ديدار كردند. 
عزت سحابي مديرمسئول ماهنامه ايران فردا درباره اين اجلاس نوشته 
است: » من چيزي كه از آن كنفرانس مشاهده كردم اين بود كه در جلسات 
علني و پنل ها هر كس حرف هايي مي زد ولي روابط و صحبت هاي خاصي 
در اتاق هاي خصوصي اشخاص صورت مي گرفت كه از ديد ديگران پنهان 
بود. آقاي شمس الواعظين خودشان تعريف كردند كه آقاي گري سيك از 

صحبت هاي آقايان صالح آبادي و عبدي راضي بوده است!
پس از برگزاري نشست نيكوزيا و نيز كنفرانس جنجالي برلين در فاصله 
زماني ك��م از يكديگر، »جلب رضاي��ت امريكايي ها« به عن��وان يكي از 
سرفصل هاي اساسي روزنامه هاي اصلاح طلب تعريف شده تا جايي كه 
يك سال پيش از فتنه 88 مسعود بهنود و صادق صبا به تهران سفركرده و 
با حضور در تحريريه روزنامه اصلاح طلب سرمايه كه از قضا مواضع ليبرالي 
هم داشت، براي بي بي سي فارس��ي كارمند استخدام مي كردند! يكي از 
خبرنگاران اصلاح طلب نوشته است كه بهنود با ما در اتاق سردبيري اين 
روزنامه قرار گذاشته و در تهران فرم همكاري با انگليسي ها را پر مي كرد. 
 بعدها فائزه هاشمي اعتراف كرد كه بسياري از كارمندان رسانه هاي ضد 
ايراني و فارسي زبان در خارج از كش��ور از تحريريه همين روزنامه هاي 
زنجيره اي جذب مي شدند، رعنا رحيم پور مجري سابق بي بي سي فارسي 
نيز در يك فايل صوتي گفته اس��ت كه بسياري از اين خبرنگاران جذب 
سرويس هاي اطلاعاتي چون سازمان سيا و موساد شده و در پيوست هاي 
رس��انه اي پروژه هايي چون تجزيه ايران، اقدامات تروريس��تي و جنگ 

سايبري به كار گرفته مي شوند. 
ماجراي جاسوس هايي كه تحت پوشش خبرنگار مدتي در ايران مشغول 
به كار بوده و سپس از كشور متواري ش��ده اند طوماري بلند و بالا است. 
معصومه علي نژاد، ركس��انا صابري، مازيار بهاري، رضا رفيعي، مجتبي 
واحدي، علي اصغر رمضانپور، كامليا انتخابي فر، نيلوفر منصوريان، حسين 
باستاني، فرشته قاضي، نيك آهنگ كوثر، مانا نيستاني، اميد معماريان 
و نازنين زاغري كه هرك��دام در بازه زماني خاص جذب س��رويس هاي 
امنيتي غربي و عبري شده اند تنها بخشي از اين تراژدي عميق در تاريخ 
روزنامه نگاري معاصر ايران است كه آنها را بايد هم رديف با نويسندگان 
ماهنامه نويد حزب توده يا گويندگان راديو مجاهد )منافق( قرارداد كه در 
لابه لاي تحليل ها و اخبار روزانه گراي وضعيت نيروهاي ايراني در جبهه را 

نيز به عنوان ستون پنجم به استخبارات رژيم بعثي مي دادند. 
البته براي سرويس هاي اطلاعاتي مرتبط با رسانه ها هركدام از سوژه هاي 
تحت همكاري تاريخ مصرف مشخصي داشته و بعدازآن اين افراد را چون 
دستمال يك بارمصرف به زباله دان فرستاده اند، ازجمله مي توان به نيما زم 
مدير كانال تروريستي آمد نيوز و رضا حقيقت نژاد خبرنگار راديو فردا اشاره 
كرد كه مورد اول سال ها با فرانس��وي ها همكاري كرده و ديگري پس از 
اختلاف حساب با امريكايي ها به طرز مشكوكي به قتل رسيده و از گردش 
كار خارج گرديد. سامان رسول پور و زهرا شهركي )معروف به سيما ثابت( 
نيز ازجمله خبرنگاراني هس��تند كه در تغيير و تحولات اخير در شبكه 

تروريستي اينترنشنال به طرز مشكوكي حذف شده اند. 
انتش��ار احكام دو خبرنگار اصلاح طلب   بار ديگر بحث شبكه ماتريسي 
خبرنگاراني را كه با س��رويس هاي اطلاعاتي بيگانه در ارتباط هس��تند 
داغ كرده است، در اغتشاش��ات پاييزي س��ال 1401 يكي از مهم ترين 
مأموريت هاي اين شبكه توليد تنفر با خبرسازي هاي احساسي، سلب 

امنيت رواني اقشار مختلف و پمپاژ اخبار در سطوح مختلف بوده است. 
 جالب توجه است كه اين دو خبرنگار اصلاح طلب تا جايي به اين پروژه 
هيبريدي متصل بودند كه يكي از اين دو پس از دسترسي به عكسي از 
مرحومه مهسا اميني آن را براي وب سايت ايران واير نزديك به فرقه ضاله 
بهاييت ارسال كرده و در هماهنگي با يكي از سرپل هاي منافقين در پاريس 
كه در حوزه مسائل فمينيستي فعال است با سفر به شهر سقز خط به خط 

طرح عمليات رسانه اي سازمان سيا را پياده سازي می كردند. 
اهميت جنگ رسانه اي و استفاده از خبرنگاران پوششي براي دولت هاي 
غربي در سطحي است كه س��ال 2018 وزراي دفاع اتحاديه اروپا توافق 
كردند كه مدرسه آموزش جاسوسي مشتركي راه اندازي كنند، اين مركز 
اطلاعاتي در يونان مديريت مي ش��ود و مربيان جنگ هاي تركيبي اين 
مدرسه از سراسر اروپا و در همكاري با ناتو و نهادهاي اطلاعاتي كشورهاي 
عضو انتخاب شده اند. اين طرح به عنوان مكمل پروژه »پنج چشم« فعال 
بوده و يكي از وظايف آن تربيت خبرنگاراني است كه در ارتش واحد ناتو 
خدمت كنند.  اما نكته قابل توجه در ماجراي اعلام حكم اين دو خبرنگار 
آن است كه رسانه هاي اصلاح طلب كه از دامن برخي از آنها عناصر شبكه 
براندازي نرم تربيت ش��ده اس��ت به جاي عذرخواهي از همكاري با اين 
افراد دس��ت پيش گرفته و به گونه اي ژست سياسي مي گيرند كه گويي 

خبرنگاري در ايران جرم است!
در حالي كه اي��ن روزها امانوئل مكرون در حال پاك س��ازي گس��ترده 
رسانه هاي فرانسوي پس از آشوب هاي تابستاني در پاريس است و روزنامه 
لوموند نيز از آن حمايت مي كند در ته��ران برخي آمدنيوزهاي داخلي 
همچنان همكاري اطلاعاتي با بيگانگان، انتشار اخبار جهت دار و تشكيل 
سكوي توليد شايعات را براي خود افتخاري خاص تلقي مي كنند تا جايي 
كه برخي از اخبار دست اول در روزنامه هاي اصلاح طلب پيش از انتشار سر 

از شبكه اينترنشنال و بي  بي سي درآورده و آنجا پخش مي شود. 
احتمالاً در اي��ن تبادل خاص، مديران روزنامه ه��اي اصلاح طلب باخبر 
نيس��تند كه برخي ازخبرنگاراني كه با آنها در حال همكاري هستند با 
استفاده از كد »استاد« با يكي از سردبيران اين رسانه هاي تروريستي در 
ارتباط هستند! پيش ازاين يك بار سازمان اطلاعات سپاه در سال 1390 و 
در طي عمليات چشم روباه اين خط ارتباطي در فيس بوك ميان طرفين 
را قطع كرده است، پرونده روي ميز دو خبرنگار اصلاح طلب فرصتي ويژه 

براي ضربه به فاز دوم اين شبكه ضد فرهنگي است. 

جانشين فرمانده كل سپاه:
صهيونيست ها حماقت كنند

 با پاسخ قاطع مقاومت روبه رو مي شوند
اگر خبيثان عالم بخواهند اقدام احمقانه »ورود به خاك فلسطين« 
را انج�ام دهند با شكس�ت مفتضحان�ه اي روبه رو خواهند ش�د و 
پاس�خي پش�يمان كننده از جبهه مقاومت دريافت خواهند كرد. 
سردار علي فدوي، جانشين فرمانده كل سپاه پاسداران در گفت وگو با فارس، 
گفت: جبهه مقاومت به بلوغ رسيده است و اگر خبيثان عالم بخواهند اقدام 
احمقانه »ورود به خاك فلسطين« را كنند با شكست مفتضحانه اي روبه رو 
خواهند شد و پاسخي پشيمان كننده از جبهه مقاومت دريافت خواهند 
كرد. وي با اشاره به اينكه جبهه مقاومت به بلوغ كامل رسيده، افزود: همان 
طور كه ديديم ديروز قصد داشتند اقدامي كنند و ضرب شست محكمي از 
مقاومت دريافت كردند. الحمدلله جبهه مقاومت در سرتاسر منطقه به بلوغ 

كامل رسيده و خودش مي تواند طراحي و اقدام كند. 
جانشين فرمانده كل سپاه پاسداران با اشاره به اينكه صهيونيست ها نحله 
سياسي امريكا و انگليس هس��تند، گفت: صهيونيست ها نحله سياسي 
امريكا و انگليس هستند و توسط آن ها ش��كل گرفتند. اين ها خبيثان 
صهيونيستي هستند كه اهداف منفعت گرانه دنيايي دارند. صهيونيست ها 
هيچ گونه راهي براي پيروزي در اين نبرد ندارند چون جبهه باطل امكان 
ندارد پيروز شود. وي با بيان اينكه كودك كشي نشانه ضعف صهيونيست ها 
است، عنوان كرد: كودك كشي صهيونيست ها به خاطر ضعف آن هاست و 
جرئت نمي كنند با رزمندگان جبهه مقاومت درگير شوند. در اين دو هفته 
حتي نمي توانند اس��م 20 نفر از رزمندگان جبهه مقاومت را بياورند كه 

شهيد شده اند، تنها شهداي اين نبرد كودكان و زنان بي گناه بودند. 
جانشين فرمانده كل سپاه پاسداران گفت: رژيم كودك كش و حاميانش 
در مرحله تنفس مصنوعي هستند. نهادهاي حقوق بشري هيچ گاه وجود 

نداشته چون ظالمان عالم اين ها را درست كرده اند. 

در نشست خبري رهبران اقليت هاي ديني در ايران عنوان شد

بحران با تشكيل رژيم صهيونيستي به خاورميانه تزريق شد
صهيونيسم چيزي شبيه داعش است

نشس�ت خبري رهبران اقليت ه�اي ديني در 
اي�ران در محكوميت جنايات صهيونيس�ت ها 
در غزه صبح ديروز با حضور س�بو سركيسيان 
اس�قف اعظ�م ارامنه ته�ران،  وانيا س�رگيس 
اس�قف كاتولي�ك آش�وري ته�ران، خاخ�ام 
حمام�ي لال�ه زار رهب�ر كليمي�ان اي�ران و 
نماين�ده كليس�اي آش�وري برگ�زار ش�د. 
به گزارش تس��نيم، در ابتداي اين نشس��ت، سبو 
سركيس��يان با بيان اينكه دنيا اكن��ون در تلاطم 
به سر مي برد و متأسفانه از 1948 كه رژيم اسرائيل 
تشكيل شد، خاورميانه دستخوش تغييرات و آتش 
جنگ هاي مختلف شد، خاطرنشان كرد: ما مردم 
خاورميانه از آن زمان ش��وربختانه دچ��ار بحران 
شديم. ما و تمام مردم منطقه به دنبال صلح هستيم 
اما تاكنون اين صلح بي نتيجه مانده اس��ت؛ قبل از 
هرچيز اعلام كنم كه همه دنياي مسيحيت اقدامات 
ددمنشانه رژيم اسرائيل را محكوم كردند و همواره 

حامي تلاش هاي فلسطين بودند. 
اسقف اعظم ارامنه با اعلام اينكه سه هفته پيش در 
هندوستان جلسه كليساهاي آسيايي را برگزار و در 
پايان آن جلسه حملات رژيم صهيونيستي را محكوم 
كرديم و خواهان احقاق حق و حقوق مردم فلسطين 
شديم، گفت: دو نفر از ايران در آن كنفرانس حضور 

داشتند تا با صحبت هايشان آگاهي بخش باشند؛ 
متأس��فانه دنياي فعلي عادلانه نيس��ت و بديهي 
است بايد يكدل و يكپارچه باشيم تا به اهداف خود 
برسيم. سركيسيان با ابراز اينكه ارامنه قره باغ هم 
در همين وضعيت بودند كه متأسفانه از سرزمين 
خود آواره ش��دند و شاهد س��كوت جامعه جهاني 
بوديم و تنها رهبر ايران و مقامات ايراني بودند كه 
به حقوق آنها اش��اره مي كردند، درباره همدستي 
اسرائيل با آذربايجان در آواره كردن ارامنه قره باغ 
گفت: براي همه جهان محرز اس��ت رژيم اسرائيل 
پشت س��ر آذربايجان بود و با حملات شان آن را به 
نتيجه رساندند. ما بايد بتوانيم نقش رژيم اسرائيل را 
به نمايش بگذاريم و اگر ايراني ها و اعراب هدفمندتر 
فعاليت كنند مي توانند بر اين مشكلات غلبه كنند. 

   جنايات صهيونيست ها 
محكي براي نهادهاي حقوق بشري

در ادامه علي اكبر ضيايي، رئيس مركز گفت وگوي 
اديان و فرهنگ هاي س��ازمان فرهنگ و ارتباطات 
اسلامي، با يادآوري اينكه اين مركز به دنبال صلح 
و همزيس��تي مؤمنانه بي��ن اديان اس��ت، گفت: 
حملات وحشيانه رژيم اشغالگر قدس و نابود كردن 
بيمارستان ها و مدارس كه پناهگاه مردم بوده است، 
منجر به شهادت و مجروح شدن هزاران فلسطيني 

شد. وي با بيان اينكه در جنايات اخير اسرائيل به 
كليس��اها و مس��اجدي حمله كرد كه عمر برخي 
كليساها 1600 سال بوده است، عنوان كرد: مشاهده 
شهدا دل هر انساني را به درد مي آورد و اكنون زمان 
محك زدن نهادهاي حقوق بشري است كه متأسفانه 
دم نمي زنند؛ اين اقدامات را جامعه جهاني، اديان و 
پيروان اديان الهي محكوم مي كند و تماس هاي ما با 
رهبران اديان دنيا برقرار است و اميدواريم به نتيجه 

عملي منجر شود. 
   سازمان ملل چه مي كند؟

وانيا سرگيس، اسقف كاتوليك آشوري تهران هم 
طي سخناني در اين نشست با آرزوي اينكه كاش 
امروز براي جش��ن گرفتن و صلح جمع مي شديم، 
گفت: جنايتي كه امروز مي بينيم س��خت است به 
زبان بياوريم و با دعا كردن كاري پيش نمي بريم؛ 
البته ديروز براي مردم غزه دع��ا كرديم و خواهان 
صلح و سلامتي براي مردم غزه شديم اما سازمان 
ملل و حقوق بش��ر در دارو و غذا رساندن به مردم 
غزه كجا هس��تند؟ وي با تصريح به اينكه ما فقط 
براي محكوم كردن بمباران كليساها جمع نشديم 
بلكه بيمارستان المعمداني و مدارس و محلي را كه 
براي خدمت رساني است هم بمباران كردند، گفت: 
وقتي كودكان يتيم را مي بينيم اين س��ؤال مطرح 

مي شود سازمان ملل چه كار مي كند؟ دلمان درد 
مي آيد و ما آماده خدمت و هركاري هستيم كه از 
دس��تمان برمي آيد و اميدواريم لااقل مدتي صلح 
برقرار شود كه بتوانند دارو و غذا ارسال كنند. وانيا 
سرگيس تصريح كرد: متأس��فانه رؤساي جمهور 
كشورها در صف رفتن به اسرائيل براي حمايت از 
جنايت هستند؛ ملت ها بايد بفهمند كه اسرائيل در 
حال كشت و كشتار است و اگر در كشور خودشان 
اين اتفاق مي افتاد چه مي كردند؟ ما به نظام مقدس 
خودمان درود مي فرس��تيم كه در همه حال كنار 
مردم فلسطين ايستاده است. وي با تأكيد به اينكه 
متأسفانه كش��ورهاي مس��يحي نام مسيحيت را 
به دوش مي كش��ند و همان طور كه صهيونيسم از 
يهود جداست، حساب حاكمان كشورهاي مسيحي 
هم از دين مسيحيت جدا است، گفت: اگر واتيكان 
اعلام آمادگي كند ما حاضريم براي اين مسئله به 

ديدار پاپ برويم. 
   صهيونيسم يك حزب سياسي است

يونس حمامي لاله زار رهبر كليميان ايران با اظهار 
اينكه هر نوع جنايت و كشتار مردم بي گناه و بمباران 
اماكن امن و بيمارستان ها قابل پذيرش هيچ انسان 
خداباور يا آزاده اي نيست، گفت: از ابتدا ملت ها در 
كش��ورهاي مختلف خواهان اين بودند كه مجامع 
بين المللي از قيد و بند كشورهاي غربي آزاد شوند 
تا بت��وان به مردم آنجا خدمت رس��اني ش��ود. وي 
افزود: متأسفانه افراد بسياري شهيد شدند و لااقل 
براي افرادي كه زنده ماندند بايد كاري كرد تا بعداً 
براي ايجاد صلح و آرامش در منطقه كاري بشود و 

اميدواريم هرچه زودتر اين اقدام به نتيجه برسد. 
حمامي لال��ه زار در پاس��خ به س��ؤالي در تفكيك 
يهودي��ت و صهيونيس��م، گفت: يه��ود يك آيين 
الهي اس��ت كه به خداي يكتا و ارزش هاي انساني 
اعتقاد دارد، اما صهيونيس��م يك حزب سياس��ي 
است كه با سوءاستفاده از برخي آرمان ها و اعتقادات 
يهوديت اقدام به غصب فلسطين كردند؛ همان طور 
كه هيچ ك��س داعش را نماينده اس��لام نمي داند، 
صهيونيس��م هم نماين��ده يهود نيس��ت و اولين 
مخالفت ها در زمان تأسيس صهيونيسم از سمت 
خود يهودي ها بوده اس��ت. رهب��ر كليميان ايران 
گفت: امام خميني فرمودند حس��اب صهيونيسم 
از يهوديت جداس��ت، و همين م��ورد تأكيد رهبر 

انقلاب بوده است. 
در ادامه كش��يش يوباليت آلدو، نماينده كليساي 
ش��رق آش��وري نيز با محكوم كردن اين جنايت 
گفت: ما در كشوري هستيم كه با تفكرات مختلف 
مي توانيم اين جنايت را محكوم كنيم؛ اميدواريم 
زودتر اين جنگ تمام شود و بتوانيم خدماتي را از 

سمت جامعه خودمان به عزيزان غزه برسانيم. 
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هفته نامه صدا، چاپ تهران در يادداش��تي ت��لاش كرد توجيهي 
براي شكست رژيم اس��رائيل در عمليات طوفان الاقصي دست و 
پا كند و در اين راه در نظريه اي عجيب، طوفان الاقصي را كار خود 

اسرائيلي ها دانست!
طوفان الاقصي عمليات بي س��ابقه اي در تاريخ اش��غال فلسطين 
بود. اين بي س��ابقه يا حداق��ل كم س��ابقه در زمينه هاي مختلف 
مربوط به اين عمليات نمود داش��ت؛ چه به لح��اظ نظامي، ورود 
نيروهاي مقاومت به مناطق اشغال شده فلسطين، ورود به مناطق 
نظامي و نحوه طراحي عملي��ات، چه به لحاظ مي��زان هلاكت و 
اسارت صهيونيست ها، همچنين به  لحاظ اطلاعاتي و غافلگيري 
دس��تگاه هاي امنيتي اس��رائيل كه در واقع كلمه، آن روز خواب 
ماندند و چه به لحاظ تسليحاتي كه تس��ليحات نظامي و راداري 

صهيونيست ها از اين عمليات جا ماندند.
از همان آغازين ساعات حمله مقاومت به صهيونيست ها تحليل ها 
درباره چرايي اين شكس��ت آغاز ش��د. چون در تصور اغلب افراد 
اين نبود كه حم��اس بتواند چنين ضرب��ه اي را در اوج غافلگيري 
به صهيونيست ها وارد كند. حتي خود صهيونيست ها هم به اين 
شكست اذعان كردند و اس��موتريچ، وزير دارايي كابينه نتانياهو 
گفت كه »بايد با سرافكندگي اعتراف كنيم كه شكست خورديم«. 
همچنين ايهود باراك، نخس��ت وزير اسبق رژيم صهيونيستي به 
اكونوميست گفت »نتانياهو مسئوليت بزرگ ترين شكست تاريخ 

اسرائيل را برعهده بگيرد«.
اين شكست موجي از نااميدي را در ميان اسرائيلي ها ايجاد كرد و 

به طور مثال در يك ويدئو اعتراض منفعلانه و يأس آلود يك سرباز 
ارتش اسرائيل نس��بت به نتانياهو را مي بينيم كه از كشته شدن 

دوستانش مي گويد. 
عمليات طوفان الاقصي چنان هوشمندانه و دقيق طراحي و اجرا 
شد كه كسي خدشه اي را متوجه آن ندانست و همه در حال تحليل 
شكست اسرائيل بودند. اما حالا يك هفته نامه در ايران مي گويد كه 
اين عمليات كار خود اسرائيلي ها بوده است، يعني حماس پيروز 

نشده است، يعني اسرائيل شكست نخورده است. 
هفته نامه صدا در يادداش��تي به قلم ابوالقاسم دلفي، سفير سابق 
ايران در فرانسه )در دولت دوم حسن روحاني( مي نويسد: »برخي 
كارشناسان معتقدند كه تحولات چند روز اخير در غزه كه از هفتم 
اكتبر آغاز ش��ده، ناشي از برنامه ريزي خود اس��رائيلي ها به دليل 
اوضاع داخلي نتانياهو بوده و زمينه را براي حماس فراهم كردند و به 

تعبيري براي اين گروه دام گستراندند«.
اين يادداشت مي افزايد: »اين شكست اطلاعاتي بسيار غيرطبيعي 
و در تاريخ چند دهه اي اش��غال، نامأنوس به نظر مي رس��د. اينكه 
موساد به اين سادگي در مقابل فلسطيني ها قافيه را باخته و اين 

گونه غافلگير شود«.
تيتر يادداشت »دامي براي حماس« است. صدا البته به همين هم 
اكتفا نكرده و در يادداشت ديگري صراحتاً عبارت »حماس به نفع 

نتانياهو عمل كرد« را تيتر كرده است!
در واقع هفته نامه صدا و ديپلماتي كه يادداشت را نوشته، نتوانسته اند 
از باور شكست ناپذيري اسرائيل بگذرند و قبول كنند كه اسرائيل هم 

ممكن است كه شكست بخورد. بنابراين، كوشيده اند دليلي براي 
افتضاح پيش آمده جفت و جور كنند؛ دليلي كه حتي به ذهن خود 

تحليل گران صهيونيست و حاميان آنها هم نرسيده است!
از سويي، نتانياهو اكنون در سيبل حملات داخلي براي شكست 
پيش آمده است، بنابراين نمي توان گفت اين عمليات او را از گزند 
اعتراضات قبلي مصون كرده است. نااميدي و مهاجرت معكوس 
هم در پي اين عمليات افزايش يافته ك��ه به نفع هيچ جناحي در 
اسرائيل نيست. حال چگونه مي توان گفت تبعات عمليات به نفع 

نتانياهو بوده است؟!
چندي قبل از عمليات طوفان الاقصي،  هاآرتص در مطلبي نوشته 
بود: »سيد حسن نصرالله در نظريه خانه عنكبوت درست گفته بود. 
اسرائيل در حال از هم پاشيدن است «. آوي بنياهو، سخنگوي سابق 
ارتش رژيم صهيونيستي نيز پيش از اين گفته بود: »اين مرحله، 

تاريك ترين عصر در تاريخ اسرائيل است«.
ران بن ياشاي، كارشناس نظامي روزنامه يديعوت آحارونوت هم 
گفته بود: »اسرائيل سير قهقرايي خود را به سوي فروپاشي در پيش 
گرفته است و بحران فعلي مرحله اي جديد و در عين حال مهم در 
مسير فروپاشي آن محسوب مي شود تا در مرحله بعدي حذف شدن 

اسرائيل از نقشه خاورميانه )غرب آسيا( رقم بخورد «.
اسرائيل در مسير فروپاشي است، اما در داخل ايران كساني هستند 
كه اس��رائيل را بزك مي كنند و عمليات عليه اسرائيل و شكست 
صهيونيس��ت ها را هم مي خواهند زيركي اس��رائيل ج��ا بزنند و 

مي گويند لباس پادشاه زيباست و او لخت نيست!

»صدا« ی توجيه گر شکست اسرائيل 

   ویژه

امروز متأسفانه برخي كارشناسي ها »شفاف«، 
»دقي�ق« و »امانتداران�ه« نيس�تند و اين امر 
مش�كلاتي را براي مردم و دادگستري ايجاد 
مي كند و سبب تأخير در رسيدگي ها مي شود. 
به گ��زارش مي��زان، حجت الاس��لام محس��ني 
اژه اي طي س��خناني در نشست ش��وراي عالي 
قوه قضائيه  با اش��اره به اول آبان روز كارشناس، 
ارجاع امور به فرد متخصص و كارش��ناس را يك 
امر عقلايي دانست كه از ناحيه دين نيز مهر تأييد 
خورده است و در همين راستا به آسيب شناسي 
تخصصي برخ��ي رويه ها و فرايند ه��اي موجود 
در ارج��اع پرونده ه��اي قضايي به كارشناس��ي 
پرداخت. »جلوگيري از اطاله دادرسي«، »تسريع 

در كارشناس��ي پرونده ه��ا«، »عدال��ت در نظام 
ارجاع« و »ش��فافيت و نظارت پذير شدن فرايند 
كارشناس��ي ها« از جمله تأكي��دات رئيس قوه 
قضائيه درخصوص مقوله كارشناسي پرونده هاي 

قضايي بود. 
قاضي القض��ات در همين راس��تا گف��ت: امروز 
متأسفانه برخي كارشناسي ها »شفاف«، »دقيق« 
و »امانتدارانه« نيس��تند و اين امر مش��كلاتي را 
براي مردم و دادگس��تري ايجاد مي كند و سبب 
تأخير در رسيدگي ها مي شود. بنابراين، چنانچه 
يك كارشناسي از دقت و ش��فافيت و امانتداري 
برخوردار نبود، بايد كارش��ناس مربوطه را مورد 

بازخواست و مؤاخذه قرار داد. 

 رئي��س عدلي��ه يك��ي ديگ��ر از مش��كلات در 
حوزه كارشناس��ي هاي قضاي��ي را ارجاع به فرد 
غيرمتخصص ي��ا داراي تخصص كم دانس��ت و 
گفت: پرونده ه��اي قضايي با عنايت ب��ه مفاد و 
مندرجاتي كه دارند بايد به كارشناس��ان همان 
حوزه  مرتب��ط ارجاع ش��وند. اينك��ه پرونده اي 
با يك مضم��ون و محتواي مش��خص به فردي 
غيرمتخصص براي كارشناسي ارجاع شود، سبب 
تأخير در رس��يدگي و هزينه زاي��ي براي مردم و 

دادگستري مي گردد. 
 رئيس ق��وه قضائيه در ادامه به تبيين و تش��ريح 
مقوله  مهمِ توزيع عادلانه ارجاع به كارشناس��ان 
پرداخت و گفت: موضوع توزيع عادلانه ارجاع به 

كارشناسان از جمله موضوعات بسيار حائز اهميت 
است. چنانچه اين مهم تحقق يابد، هم مجموعه 
كارشناسان و هم قوه قضائيه منتفع خواهند شد 
و اگر توزي��ع عادلانه ارجاع كارشناس��ي محقق 
نگردد، ع��لاوه بر آنكه از دقت در كارشناس��ي ها 
كاسته مي شود، شائبه هايي نيز ايجاد مي گردد و 
خداي ناكرده مفسده هايي به وقوع مي پيوندد. در 
غير از دادگستري ها نيز بايد بگويم كه شنيده ها 
حاكي از آن است كه برخي دستگاه هاي اجرايي و 
بانك ها داراي دو تا سه كارشناس مشخص و معين 
هستند و موضوعات و پروند ه هاي خود را تماماً به 
اين كارشناسانِ محدود ارجاع مي دهند؛ امري كه 

مي تواند شائبه برانگيز و فسادزا باشد!

انتقاد رئيس عدليه از روند كارشناسي ها  

برخي كارشناسي ها شفاف، دقيق و امانتدارانه نيست
    قضائی

رئيس سازمان پدافند غيرعامل:
۱۰ حمله سايبري را شناسايي و دفع كرديم

  از سال گذشته تاكنون توانسته ايم با كمك وزارت اطلاعات و اطلاعات 
سپاه، ۱۰ حمله اساسي سايبري را پيش از حمله شناسايي و دفع كنيم. 
به گزارش ايرنا، سردار غلامرضا جلالي  رئيس پدافند غير عامل،  تهديدات 
شناختي را يكي از مهمترين تهديدات امروز دانس��ت و گفت: در حوزه 
شناختي دشمن تلاش دارد با استفاده از رسانه، ذهن جوامع هدف را تحت 
تأثير قرار داده و به اهداف خود برسد به همين دليل ايجاد بازدارندگي در 
اين خصوص يكي از برنامه هاي ماست. سردار جلالي افزود:   در سال گذشته 
توانستيم حمله هاي سايبري را با آنتي ويروس هاي داخلي خنثي كنيم. 
همچنين توانستيم با عمليات هاي پيشگيرانه با همكاري دستگاه هاي 
امنيتي و نظامي ده حمله س��ايبري راهبردي دشمن به زير ساخت هاي 

حياتي كشور از جمله شبكه برق را خنثي كنيم. 

مصطفي حقانيمرتضي سيمياري

امين آهويی | تسنيم


